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Referat skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 7. december 2022 kl. 17.00 – 19.00 

Skolebestyrelsesmødet tilstræbes afviklet fra kl. 17.00-18.30 hvorefter der vil blive serveret 
snitter samt øl og vand. 

Deltagere: Mariette Jørgensen (MJ), Pia Kaufmann (PK), Tina Hahn (TH), Sarah Callesen (SC), Jonas Lund Asmussen (JA), Annika Cording (ACO), 
Anette Helms (AH), Alison Christensen (AC) Frank Bolding (FB), Hanne Petersen (HP), Søren Buchholdt (SB) 

 

  

Afbud: TH - AH - FB 

Ordstyrer: ACO 

Referent: HP 

 

 

 

Referat  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 1. Godkendt 

2. Skolens hverdag – (17.00-17.10) 
 

 Elevråd  

 SFO 

 Medarbejderrepræsentanter ved AC 
og FB 

 Kontoret ved HP og SB 
- Onlinemodul/introduktionskurs

us for 

skolebestyrelsesmedlemmer 

aflyst pga. driftsforstyrrelser 
 Nyt fra formanden 

 

2. Skolens hverdag 

Elevrådet: 

Freja og Johanne refererede fra de afholdte 
elevrådsmøder: 

Fællessamlingen:  

Elevrådet hjælper de voksne til fællessamlingerne. 
Eleverne sætter stor pris på, at de har 
medbestemmelse omkring hvilken aktivitet de 
gerne vil deltage i. 

Legepatruljen: 

Det har været en lang proces med at forberede 
legepatruljen, både med udvælgelse af lege, 
afprøvning af lege, bemanding mv. Legepatruljen 
starter op i uge 2 med to gange ugentligt i 12.00 
frikvarteret, hvor de vil bruge legehjulet til at 
bestemme hvilke lege der skal leges. 
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Fra uge 3 vil der to gange ugentligt i 12 frikvarteret 
være muligt for eleverne på mellemtrinnet at låne 
ting fra legepatruljens aktivitetstaske f.eks. 
elastikker, bolde, sjippetov m.m., tasken bliver 
placeret i bålhytten.  

Besparelser: 

Elevrådet har drøftet de tiltag, som er blevet lavet 
på skolen, for at spare på energien. De bakker op 
og har yderligere forslag til tiltag: 

 Lærerne skal huske at slukke for 
smartboardet 

 Eleverne skal ikke smide drikkevand 
ud, selv om det er blevet varmt 
(Dette orienterer elevrådet 
klasserne om) 

Virtuelt fælles elevrådsmøde: 

3 repræsentanter for elevrådet har deltaget i et 
online fælles elevrådsmøde i Aabenraa Kommune, 
hvor det blev drøftet forskellige problematikker på 
skolerne samt udvekslet ideer. 

iPad eller computer: 

Elevrådet ønsker fortsat at have 1:1 løsning med 
iPad. 

Ønsker: 

Papirholder i klasserne (er opfyldt) 

Toiletbørste på toiletterne (er opfyldt men kun på 
mellemtrinnet, da det vurderes at de også vil 
anvende dem) 

Overdækket cykelskur i syd. Blev drøftet og 
konklusionen blev, at mellemtrinnet gerne må 
bruge cykelskuret til indskolingen, da det ikke er 
fyldt op. 

Justere bruserne i baderummene (er udført) 
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Søren roser elevrådet for deres initiativ med 
legepatruljen. 

 

SFO: 

Hyggeaftener har været afholdt med stor 
tilslutning og glæde for børnene. 

Børnene laver julegaver til forældrene, så der er 
travlhed i Krudtuglen. 

Medarbejderrepræsentanter: 

Intet nyt 

Kontoret: 

Søren informerede omkring flg.: 

- 6. kl. har vundet Smart, Parat, Svar 
quizkonkurrencen for elever i 6. kl. i 
Aabenraa Kommune.  De er dermed gået 
videre til næste runde, som finder sted i 
Vejle. Stort tillykke til 6. kl.  

- Det planlagte Onlinemodul/ 
introduktionskursus for 
skolebestyrelsesmedlemmer er blevet 
aflyst, da der er driftsforstyrrelser på Skole 
og Forældres hjemmesiden. Tages op på et 
senere tidspunkt.  

- Pt er der 6 elever i asylklassen 

- Projekt skolevenner er klar til at gå i luften. 
På søndag til julearrangementet i hallen, vil 
skolebestyrelsen gøre yderligere reklame 
for projektet. 

Nyt fra formanden: 

Søren orienterede fra mødet med alle foreningerne 
omkring ønsker til projekter finansieret af VE- 
midlerne.  

Et af forslagene, som involverer skolen, var 
etablering af legeplads til de 0 – 6 årige og gerne 
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på skolens område, så den bliver let tilgængelig for 
børnehaven, dagplejen og øvrige interessenter. 

Dette arbejdes der videre med. Søren kontakter 
børnehaven og dagplejen for at høre hvad de 
kunne tænke sig. Næste møde er d. 2. februar og 
ansøgningsfristen er d. 10. april. 

3. Evaluering af aktiviteter – (17.10-17.20) 
 

 Fotografering d. 12. oktober  

 Motionsdag d. 14. oktober 

 Skolekoncert for hele skolen med 
Funky Currywurst Brothers d. 31. 
oktober  

 Åbent hus fredag d. 25. november 
(juleklippe-dag) 
 

3. Evaluering af aktiviteter 

 Fotografering 

- Forløb rigtig fint 

 

 Motionsdag 

-     Det var en rigtig god dag for eleverne.            

-     Dagens længde er tilpas.  

-     Godt med variation, med både løb og    -  

       aktiviteter. 

 

 Skolekoncert 

- Super godt arrangement, elevene var 

meget engageret. 

 

 Åbent hus 

- Kæmpe stor opbakning fra forældre og 

bedsteforældre.  Meget hyggelig dag. 

Fremadrettet afholdes juleklippedag 

fredagen inden 1. søndag i advent.  

4. Kommende aktiviteter (17.20-17.25) 
 

Orientering om: 
 

 Luciaoptog d. 13.12 kl. 8.10 

 Juleafslutning d. 21.12 kl. 7.55-12.00 

 Fastelavnsfest d. 10.2 kl.7.55-9.40 
 

4. Kommende aktiviteter 

 Luciaoptog 

- Tirsdag d. 13. dec. Kl. 8.10 går nogle elever 

fra 4. og 5. kl. Lucia. Forældre er 

velkommen til at komme og overvære det. 

 Juleafslutning 

- Onsdag d. 21. dec. Går alle i kirke om 

morgenen og deltage i julegudstjenesten. 

På hjemvejen serveres der varm kakao og 

boller (bagt af Annika) hos Lone. Indtil kl. 

11.45 er der julehygge i klasserne hvorefter 
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dagen afsluttes i aulaen, med kåring af 

vinderne af julekonkurrencen og ønsket om 

en god juleferie. 

 Fastelavnsfest 

- D. 10. februar afvikles fastelavnsfest for alle 

skolens elever . 

5. Nationale test - bilag 1 (17.25-17.30)  
 

 Orientering om afvikling af 
obligatoriske samt frivillige 
nationale tests skoleåret 22-23 og 
frem 
 

5. National test 

Søren orienterede omkring Folkeskolens Nationale 

Overgangstest, som anvendes indtil 2026/27 hvor 

Folkeskolens Nationale Færdighedstest indføres. 

De tidligere frivillige test bortfalder.  

 

6. Resultatmålinger for skoleåret 21-22 – bilag 
2 (17.30-17.45) 

 

 Orientering om opnåede 
resultatmålinger i nationale test og 
nationale trivselsmåling 

 

6. Resultatmålinger 

Søren orienterede omkring resultatet af nationale 

test og national trivselsmåling. 

Omkring faglige resultater har dansk og matematik 

været svingende gennem årene. For at styrke disse 

fag har skolebestyrelsen tidligere godkendt en 

timefordelingsplan, hvor eleverne får flere dansk 

og matematiktimer. Dette håber vi afspejler sig i 

resultatmålingerne fremadrettet.  

Elevernes trivselsmåling udtrykker en rigtig god 

trivsel og samtlige områder ligger generelt over 

kommunegennemsnittet. 

7.  Princip for skemalægning – bilag 3 (17.45-
18.00) 

 

 Drøftelse af nuværende princip og 

input til eventuel revidering 

 

7. Princip for skemalægning 

Princip for skemalægning blev drøftet. Princippet 

revideres, da det nuværende ikke afspejler 

virkeligheden. Sarah laver et udkast, så 

formuleringen i afsnittene mål og skolens ansvar 

ikke er så specifikke, men bliver bredere 

formuleret bl.a. med, at vi følger den gældende 

lovgivning omkring timetal/skoleugens længde. 
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Pkt. drøfte på næste skolebestyrelsesmøde 

8. Medarbejdertrivselsundersøgelse – bilag 
4+5 (18.00-18.10) 
 

 Orientering om 
medarbejdertrivselsundersøgelse 
oktober 2022 
 

8. Medarbejdertrivselsundersøgelse 

Søren orienterede omkring resultatet af 

medarbejdertrivselsundersøgelsen fra oktober 

2022. 

I de foregående år har fokusområderne været, 

stress og forudsigelighed. Den nye trivselsmåling 

viser at medarbejderne oplever mindre stress og 

større forudsigelighed. Dette kan tyde på, at 

arbejdet med disse områder har haft en virkning,  

Den nye trivselsmåling har været drøftet på 

personalemødet m/MED status og medarbejderne 

har peget på to nye fokusområder: 

Krav i arbejdet:  

 kan du udføre dit arbejde med den 

aftalte kvalitet, selv om du har travlt 

  oplever du, at arbejdstempoet er 

tilpas igennem dagen  

Helbred og velbefindende: 

 Hvor tit har du haft energi efter endt 

arbejdsdag 

 Hvor tit har du følt dig energifyldt 

Disse fokuspunkter skal der udarbejdes en 

handleplan på. 

9. Budget 2023 – bilag 6 (18.10-18.20) 
 

 Drøftelse af udkast for budget 2023 

 Beslutning om godkendelse 
 

9. Budget 2023 

Søren gennemgik udkastet til budgettet for 2023. 

Næste skoleår vil ”åbningstiden” i LUPPEN blive 

udvidet, så vi kan inkludere flere elever med 

særlige behov. Der budgetteres med et forventet 

merforbrug på ca. 80.000,- 
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Budgettet blev godkendt. 

10. Leasingaftale for iPads – bilag 7 (18.20-
18.30) 

 

 Drøftelse ang. fremtidig retning ift. 
It og digitalisering på Bolderslev 
Skole 

 

10. Leasingaftale 

Søren gennemgik leasingaftalen, som udløber 

november 2023. Skolebestyrelsen drøftede 

elevernes fremtidige anvendelse af 

iPad/computer/bøger m.m. Skolebestyrelsen 

ønsker fortsat at skolen har en 1:1 løsning hvor 

hver elev har en iPad. 

Søren undersøger mulighederne for fremtidig 

finansiering.  

11. Evt. (18.30-18.30) 
 

 Næste skolebestyrelsesmøde tirsdag 
d. 7. februar kl. 17.00-19.00  
 

11. Evt. 

 

Pia og Annika udarbejder en julehilsen til 

forældrene. 

Næste møde d. 7. feb. Kl. 17.00 – 19.00 

Pkt.: 

 Princip for skemalægning 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


